
 

     
       

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  
 dňa 17.februára 2014 

 
Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 

Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 11 členovia klubu z celkového počtu 20. Prezenčná listina bude pripojená k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 
1., Zahájenie 18.00 hod 
2., Návšteva pani DG Irena Brichta, máme dohodnutý náhradný termín - Lali Lebó 
3. ,Diskusia členov klubu - rôzne témy 
4., Záver 

 Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu na pravidelnom  klubovom stretnutí v hoteli 
Korzo. 
Ad. 2. 
Gabriel Katona informoval členov klubu o návšteve pani guvernérky v našom klube v náhradnom 
termíne a to 17.3.2014. Navrhol, aby program návštevy zostal podľa pôvodného plánu. Na požiadanie 
pani guvernérky sa do programu navrhol začleniť stretnutie s predstaviteľmi ROTARACT Nové Zámky 
v zakladani. Členovia s návrhom jednohlasne súhlasili. 
Ad 3. 
Ľudovít Lebó informoval o programe Charter night-u v Dunajskej Strede. Na akciu sa prihlásilo 20 
členov a rodinných príslušníkov. Ľ. Lebó pre uvedený počet účastníkov zarezervuje vstupenky. 
Ladislav Keve informoval, že navrhnutý termín na otvorenie KOMP-y v Nových Zámkoch bolo 
kuratóriom výstavy schválené. Z navrhnutých umelcov nominácia Angeliky Holomáňovej bola 
schválená.  
Návrh Milana Hrdlíka – klub povinne navštívi výstavu KOMP-a na klubovom stretnutí. 
Návrh Ladislava Keveho, aby sme podali žiadosť do mestskej galérie o priestory na organizovanie 
výstavy KOMP-a v priestoroch galérie v V – VI. mesiaci v roku 2015 a navrhnúť riaditeľku galérie pani 
Klobučníkovú do kuratória výstavy na rok 2015. 
Ladislav Vereš navrhol zúčastniť sa stretnutia rotariánov v Lotišsku. Záujem o účasť na stretnutí 
prejavili 2 členovia.  
 
Ad 5. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a hlavne hosťom za účasť a o 20:00 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 3.3.2014 v hoteli Korzo.  Stretnutie 24.2.2013 pre 
prázdniny sa nekoná. 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             
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